

Title (en)

Letter for advertising purposes.

Title (de)

Brief für Werbezwecke.

Title (fr)

Lettre à fins publicitaires.

Publication

EP 0505952 A1 19920930 (DE)

Application

EP 92104935 A 19920321

Priority

DE 4109859 A 19910326

Abstract (en)

The letter for advertising purposes is folded by the cross fold wrap-over method to form a letter wrap (21). In this case, adhesive is applied on some selected areas, by means of which adhesive the parts of the letter wrap (21) which have been folded together are glued to one another to guarantee adhesion of the letter wrap (21). A supplement (22) which is covered by a cover sheet is mounted on the outside of the letter wrap (21). In the vicinity of the supplement, the cover sheet is glued to the letter wrap (21) by means of applying adhesive (27) so that the supplement (22) is firmly bonded to the letter wrap (21). <IMAGE>

Abstract (de)

Der Brief für Werbezwecke ist im Kreuzbruch-Wickelverfahren zur einem Briefwickel (21) gefaltet. Dabei sind an einigen ausgewählten Bereichen Klebstoffaufträge angebracht, durch die die zusammengefalteten Teile des Briefwickels (21) miteinander verklebt sind, um den Zusammenhalt des Briefwickels (21) zu gewährleisten. Auf der Außenseite des Briefwickels (21) ist eine Beilage (22) angebracht, die durch ein Abdeckblatt abgedeckt ist. Das Abdeckblatt ist in der Umgebung der Beilage mittels Klebstoffaufträgen (27) mit dem Briefwickel (21) verklebt, so daß die Beilage (22) mit dem Briefwickel (21) fest verbunden ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B42D 15/08

IPC 8 full level

B42D 15/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 15/08 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4342418 A 19820803 - MESCHI LUCIANO
- [Y] DE 8915336 U1 19900613
- [Y] US 3918632 A 19751111 - NEUBAUER FRANK H
- [A] EP 0058248 A1 19820825 - TRANSKRIT CORP [US]
- [A] US 3826422 A 19740730 - DICKINSON R

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0505952 A1 19920930; EP 0505952 B1 19961016; AT E144208 T1 19961115; DE 4109859 A1 19921001; DE 59207357 D1 19961121

DOCDB simple family (application)

EP 92104935 A 19920321; AT 92104935 T 19920321; DE 4109859 A 19910326; DE 59207357 T 19920321